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Quina és la seva opinió sobre 
la problemàtica dels okupes? 

• ERIKASHLEMMA 

Realmente es una 

problemàtica. La verdad 

es que cada uno se tiene 

que buscar la vida, lo 

que no pueden es ocupar 

los pisos de los demàs, 

no es correcto. Que 

paguen un alquiler o 

una hipoteca como 

bacemos todos. 

•JESÚSIDARO 

Creo que tendrían que 

regularizar todo esto. Si 

no tienes donde vivir 

tienes que buscarte 

algo, pero el que tiene 

una casa y se la invaden 

también esta preocupa-

do. 

• SUSANNA BLANQUEZ 

La gent jove ho té 

malament per 

independitzar-se. 

Llavors ni trobo correcte 

que hi hagi gent que 

okupi coses que no són 

seves, però tampoc trobo 

correcte que hi hagi 

vivendes tancades 

perquè s'està especulant. 

• SONIA NAVARRO 

El problema que hi ha 

és que hi ha molts pisos 

buits, i la gent s'hi fica, 

els preus dels habitatges 

són molt cars, i, és clar, 

una cosa porta a l'altre. 

• JOAN SALINAS 
Opino que es posen en 

una propietat privada i, 

per tant, no tenen dret. 

Les lleis haurien de ser 

més dures, o sigui, 

l'okupa que entra en 

una casa, la llei reaccio-

nar ràpidament. 

• ALBERT RIBOT 

És un problema 

generalitzat, a part dels 

okupes, la gent Jove 

troba habitatge és molt 

complicat. Ara, algunes 

reaccions últimes que 

han tingut els okupes 

tampoc hi estic d'acord. 

• ROCIO ANDÚJAR 

La veritat és que m'és 

igual. Penso que si no la 

fan servir, amb el 

problema actual que hi 

ha de vivendes, sempre 

que respectin i no ho 

espatUÍQ tot, no hi estic 

en contra. 

• ROSA M^ PADILLA 

No creo que sea justo lo 

que estan haciendo, 

porque yo ahora mismo 

tengo un piso de propie-

dad Y no lo veo justo, 

pero me pongo en su 

situación y también 

entiendo su parte. 
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